
11. Orientering om Vanløse Idrætspark. (2009-156925)

INDSTILLING OG Beslutning

Formaden Fejl! Ukendt betegnelse for dokumentegenskab. indstiller,

at Vanløse Lokaludvalg tager orienteringen om beboergruppens henvendelse til 1.
Trafik- og Miljøforvaltningen til efterretning, og beslutter om lokaludvalget skal 
foretage sig yderligere. 

at Vanløse Lokaludvalg tager orienteringen om behandling af Vanløse Idrætspark 2.
på Kultur- og Fritidsudvalgtes møde den 5. november til efterretning.

at Vanløse Lokaludvalg kommenterer på flg. to punkter vedr. brug af 3.
rullehockeybanen:

Har Lokaludvalget en fornemmelse af hvor meget banen bruges reelt? Særligt -
ønsker forvaltningen at få kendskab til de "uorganiserede" aktiviteter, hvor det
ikke er klubber eller institutioner der spiller?
Har Lokaludvalget viden om hvilke institutionen fra lokalområdet, som bruger -
banen, udenfor dagtimerne?

Problemstilling

Vanløse Idrætspark, rullehockeybanen ved Idrætsparken og om omlægning af Vanløses fodboldbaner 
v. Idrætsparken har været behandlet på lokaludvalgets møder en række gange det seneste år. Senest 
på mødet den 22. oktober, hvor lokaludvalget udtrykte en forundring. 

Den 4. november henvendte beboerne og grundejerforeningerne i området sig til Trafik- og 
Miljøforvaltningen (se vedlagte brev ”Brudte løfter”). Lokaludvalgsmedlem Per Stengade giver en 
mundtlig orientering om beboernes henvendelse på lokaludvalgets møde. 

Efterfølgende er både rullehockeybanen og kunstgræsbanen blevet behandlet på Kultur- og 
Fritidsudvalgets møde den 5. november. Referatet fra udvalgets møder er vedlagt dagsordnen som 
bilag.

Punktet om rullehockeybanen blev flyttet til et kommende møde. Indstillingen til udvalget var at 
lukke banen for aktivitet i weekenderne og efter 18 på hverdage, men det blev skudt til et senere 
møde, da udvalget gerne vil have undersøgt sagen yderligere. I den forbindelse er lokaludvalget 
blevet bedt om at hjælpe med at afklare nogle ting

- Har Lokaludvalget en fornemmelse af hvor meget banen bruges reelt? Særligt ønsker forvaltningen 
at få kendskab til de "uorganiserede" aktiviteter, hvor det ikke er klubber eller institutioner der 
spiller?

- Har Lokaludvalget viden om hvilke institutionen fra lokalområdet, som bruger banen, udenfor 



dagtimerne?

Løsning

Lokaludvalget tager orienteringerne fra hhv. Per Stengade og formanden til efterretning og beslutter 
hvorvidt lokaludvalget ønsker at foretage sig yderligere i sagen. Lokaludvalget kommenterer på 
spørgsmålene fra Kultur- og Fritidsforvaltningen vedr. brug af rullehockeybanen, enten på mødet 
eller skriftligt til sekretariatet efterfølgende.

Økonomi
-

Videre proces

Besluttes på Lokaludvalgets møde.
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